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p/a	  Directeur	  Dienst	  Ruimtelijke	  Ordening	  
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1000CT	  Amsterdam	  

	  

Amsterdam,	  17	  mei	  2010	  

	  

Geachte	  Dames	  en	  Heren,	  

	  

Betr.	  Zienswijze	  	  over	  Ontwerp	  Structuurvisie	  Amsterdam	  2040	  van	  Vereniging	  Vrienden	  van	  het	  

Beatrixpark	  	  

	  

Onze	  vereniging	  heeft	  bijna	  1200	  leden	  en	  zet	  zich	  al	  sinds	  1981	  in	  voor	  het	  behoud	  van	  het	  park	  en	  
het	  groen	  en	  leefklimaat	  in	  de	  directe	  omgeving.	  Omdat	  het	  Beatrixpark	  grenst	  aan	  het	  grootstedelijk	  
gebied	  Zuidas	  hebben	  wij	  	  onze	  zienswijze	  hierop	  gericht.	  Ter	  verduidelijking	  sluiten	  wij	  ons	  

beleidsplan	  2010-‐2014	  hierbij	  in.	  

	  ALGEMEEN	  

Wij	  zijn	  van	  mening	  dat	  in	  deze	  visie	  te	  weinig	  rekening	  	  wordt	  gehouden	  met	  de	  effecten	  die	  deze	  
plannen	  zullen	  hebben	  op	  de	  reeds	  bestaande	  	  en	  vaak	  goed	  functionerende	  en	  geliefde	  
buurten/woongebieden.	  Wij	  zien	  dat	  	  zaken	  als	  (jarenlange)	  bouwoverlast,parkeerdruk,	  extra	  

waterberging,	  schaduwwerking	  en	  windhinder	  vanwege	  hoogbouw	  en	  verkeerstoename	  in	  
aangrenzende	  wijken	  	  niet	  of	  nauwelijks	  worden	  toegelicht	  .	  Wij	  pleiten	  ervoor	  dat	  bijv.	  waterberging	  
binnen	  het	  plangebied	  zelf	  wordt	  	  opgelost	  en	  niet	  wordt	  afgewikkeld	  	  in	  een	  aangrenzend	  gebied.	  	  

In	  het	  PlanMER	  	  is	  wel	  aandacht	  voor	  reductie	  lawaai	  overlast	  	  van	  auto-‐	  en	  treinverkeer	  maar	  niet	  

voor	  de	  herrie	  die	  trams	  en	  bussen	  (vooral	  in	  de	  nachtelijke	  uren)	  kunnen	  veroorzaken.	  Lawaai-‐	  en	  
stankoverlast	  van	  scooters/brommers	  wordt	  	  helemaal	  niet	  vermeld.	  	  

	  

HOOFDGROENSTRUCTUUR	  

Wij	  pleiten	  ervoor	  om	  het	  advies	  TAC	  verplicht	  toe	  te	  voegen	  aan	  de	  aanvraag	  voor	  kapvergunningen	  
voor	  bomen	  die	  zich	  bevinden	  binnen	  de	  Hoofdgroenstructuur,	  zeker	  wanneer	  deze	  kap	  wordt	  

verricht	  	  vanwege	  bebouwing	  	  die	  niet	  conform	  vigerende	  bestemmingsplannen	  geschiedt.	  	  De	  kap	  



zou	  pas	  mogen	  plaatsvinden	  als	  alle	  procedures	  zijn	  afgewikkeld	  en	  de	  definitieve	  bouwvergunningen	  

zijn	  verleend	  en	  bouw	  daadwerkelijk	  wordt	  uitgevoerd	  (geen	  onnodige	  kaalslag	  dus).	  	  

	  Ook	  bij	  (wijziging	  van)	  strategie	  of	  andere	  besluiten/plannen	  die	  de	  Hoofdgroenstructuur	  betreffen	  
zou	  vooraf	  advies	  van	  het	  TAC	  moeten	  worden	  overlegd.	  Verder	  pleiten	  wij	  ervoor	  om	  bij	  alle	  
plannen	  het	  reeds	  bestaande	  groen	  zoveel	  mogelijk	  te	  handhaven	  en	  zelfs	  uit	  te	  breiden.	  	  

Voor	  waterlopen	  die	  toegankelijk	  zijn	  (gemaakt)	  voor	  pleziervaart	  en	  die	  langs	  of	  door	  parken	  leiden	  

zou	  een	  permanent	  afmeerverbod	  moeten	  gelden	  voor	  alle	  oevers	  die	  aan	  die	  parken	  grenzen.	  
Hiermee	  blijft	  de	  waterkant	  beschermd	  en	  toegankelijk	  voor	  (alle	  andere	  )	  mensen	  en	  dieren.	  	  

Wij	  ondersteunen	  het	  door	  ons	  mede	  ondertekende	  manifest	  van	  het	  Milieucentrum	  en	  de	  
zienswijzen	  van	  het	  Bewonersplatform	  Zuidas	  	  en	  de	  daarbij	  aangesloten	  organisaties.	  	  	  

	  

Hoogachtend,	  

namens	  de	  Vereniging	  Vrienden	  van	  het	  Beatrixpark	  

	  

	  

M.	  Munniksma,	  voorzitter	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  M.Louisse,	  secretaris	  

	  

	  	  	  

Bijlage	  :	  	  als	  genoemd	  


